

Hong Kong Examinations and Assessment Authority  
Pearson English International Certificate – Young Learners / Pearson English International Certificate – June 2024  
香港考試及評核局

2024年6月份培生兒童英語國際證書考試 / 培生英語國際證書考試

Notes to Applicants 申請人須知

Please read and ensure that you have understood these instructions before submitting the registration. The Hong Kong Examinations and Assessment Authority (HKEAA) will not be held responsible for incorrect entries.

填寫及遞交報名前，請細心閱讀此份文件以確保明白有關報名須知。香港考試及評核局(考評局)對於考生提供之錯誤資料，概不負責。

1. General Information 一般資料

Pearson English International Certificate – Young Learners (formerly known as PTE Young Learners) provide a fun, stress-free test for age 6-12 children; whilst Pearson English International Certificate (formerly known as PTE General) is a comprehensive and coherent assessment program that covers all the Common European Framework (CEF) level which provides an internationally recognized English test for teenagers and adults. Candidates may visit Pearson's website at <http://www.pearsonpte.com> or [www.pearson.com.hk/PTE](http://www.pearson.com.hk/PTE) for more details of the Examination or contact Pearson Language Tests Hong Kong office at 3181 0123. 培生兒童英語國際證書考試(原名為 PTE 兒童英語考試)提供一個有趣而輕鬆的考試予 6 至 12 歲兒童；而培生英語國際證書(原名為 PTE 通用英語考試)是一個英語能力綜合測試，對應 CEF (Common European Framework 歐洲共同語言參考標準) 的各級標準，提供一個國際認可的英語能力考試予青少年及成年考生。考生可以瀏覽培生網頁(<http://www.pearsonpte.com>) 或 ([www.pearson.com.hk/PTE](http://www.pearson.com.hk/PTE))或聯絡英國培生語文評核香港辦事處(電話：3181 0123) 了解更多詳情。

2. Examination Registration 考試報名

Candidates are required to submit the registration via the HKEAA Online Registration System ([online.hkeaa.edu.hk](http://online.hkeaa.edu.hk)) during the registration period. **For school candidates, they should first obtain the school code through their schools and enter the school code during the online registration.** Candidates should upload the image of their valid Hong Kong Identity Cards or other identification documents\* for checking at the time of registration. Candidates must complete the online registration and settle the examination fees by the specified deadlines below.

考生須於報名期內透過網上報名系統 ([online.hkeaa.edu.hk](http://online.hkeaa.edu.hk)) 遞交報名申請。如考生以「學校考生」的身份報考，必須先向其學校索取一個「學校編號」，然後將「學校編號」輸入到網上報名系統內。考生須上載其香港身份證或其他身份證明文件\*的圖像，並於截止報名日期前完成網上報名及繳交相關的考試費用。

\*with effect from 31 January 2021, British National (Overseas) (BN(O)) passport cannot be used as any form of proof of identity in Hong Kong. Applicants may use alternative form of valid and acceptable identification document as proof of identity for the registration.

由 2021 年 1 月 31 日起，英國國民(海外)護照不得在香港作為任何形式的身份證明。申請人可以其他有效和可接受的身份證明文件作報考考試之身份證明。

Online Registration 網上報名	Registration period 報名時段
Website: <a href="https://online.hkeaa.edu.hk/Portal/">https://online.hkeaa.edu.hk/Portal/</a>	8 April 2024 (8:30am) - 19 April 2024 (5:30pm) 2024年4月8日(上午8時30分)至4月19日(下午5時30分)

#The HKEAA will not accept the registration submitted after 19 April 2024 (5:30pm).

#考評局恕不接受在 2024 年 4 月 19 日(下午 5 時 30 分)以後遞交的報名申請。

Online Registration 網上報名

Before submitting an online registration, applicants are required to create their own accounts with a valid email address. After the applicant account is activated, applicant should login their account at the Registration Home page ([online.hkeaa.edu.hk](http://online.hkeaa.edu.hk)) and start registration. Applicants submit their entries by inputting the information required through the online examination registration system during the registration period. A copy of the candidate's Hong Kong Identity Card / Birth Certificate / valid passport / other identification document\* should be uploaded on the system (For the purpose of verifying the registration information only, and will be destroyed after the application procedures are completed). The examination fee must be paid online during registration. **The HKEAA will not be held responsible for unsuccessful registration because of technical / network failure.** Upon successful application and payment, applicants can log in to their own accounts to view the registered examination(s).

申請人透過考評局網上系統遞交報名申請前，須先以有效的電子郵箱開設申請人帳戶。有關帳戶生效後，申請人可於考試報名主頁([online.hkeaa.edu.hk](http://online.hkeaa.edu.hk)) 登入其帳戶及遞交報名考試申請。於遞交報名申請時，需輸入有關資料，並上載考生的香港身份證 / 出生證明書 / 護照副本 / 其他身份證明文件\*(只供審核資料用，申請手續辦妥後會將之銷毀)。考試費須於報名同時經網上繳交。**任何因電腦技術 / 網絡上失誤而未能於指定報名期內成功報名者，考評局恕不負責。**在成功申請及付款後，申請人可登入考試報名帳戶查看已報名的考試。

Disclaimers 免責聲明

The HKEAA shall not be responsible for any non-performance of duties where such non-performance has been caused by an act of God, labour strike, natural disaster, adverse weather, epidemic, governmental action or intervention, riot or any cause not reasonably foreseeable and beyond the reasonable control of Pearson or the HKEAA.

The HKEAA, including their contractors and subcontractors, shall not be liable to anyone claiming for any damages which are caused by, arising from or otherwise related to the failure of staff members, examination personnel or the examination centres to comply with the examination regulations, policies or procedures.

考評局不會對因天災、工人罷工、自然災害、惡劣天氣、疫情、政府行動或干預、暴動或任何因考評局不能合理地預料或不能合理地控制的情況下，引致不能履行職責而負上任何責任。

考評局或其委託人士不會對因職員、考務人員或考場沒有履行考試的規則、政策或程序而導致的損失作出賠償。

Access Arrangement 調適安排

Candidates requesting for access arrangements should submit a written request together with a medical report to the HKEAA by email ([ie@hkeaa.edu.hk](mailto:ie@hkeaa.edu.hk)) at the same time of registration. Completed application must be submitted to the HKEAA **on or before 19 April 2024. NO late application will be accepted by the HKEAA after 19 April 2024.** The application of access arrangement is subject to Pearson's approval. Please note that the HKEAA does not guarantee all access arrangements requests will be approved and arranged. For enquiries, please contact the HKEAA for further assistance before submitting the registration.

倘若考生有調適考試需要，必須在報名時透過電郵([ie@hkeaa.edu.hk](mailto:ie@hkeaa.edu.hk))向考評局提交書面申請，並附上相關的醫療報告。所有申請必須於 **2024 年 4 月 19 日或之前**遞交至考評局。**考評局恕不接受在 2024 年 4 月 19 日後遞交的申請。**請留意，有關調適考試需要的申請須待英國培生審批，考評局不能保證所有特別考試需要的申請均可被批准及安排。如有任何查詢，請於遞交報名前聯絡考評局以作進一步協助。

### 3. Examination Dates and Fees 考試日期及費用

**Candidates are only allowed to apply for ONE examination level in the same examination series.**  
**考生於同一個考試季度只可報考一個考試級別**

Syllabus Code 課程編號	Level 級別	Examination Fee ^ 考試費用 ^	Examination Date 考試日期 #		
			Speaking Section* 口試	Writing Section 筆試	
<b>Pearson English International Certificate – Young Learners 培生兒童英語國際證書</b>				16 June 2024 (Sunday)  2024年6月16日 (星期日)	22 June 2024 (Saturday)  2024年6月22日 (星期六)
4181	Firstwords	Young Learners Level 1 兒童英語考試- 級別一	HK\$780		
4182	Springboard	Young Learners Level 2 兒童英語考試- 級別二	HK\$835		
4183	Quickmarch	Young Learners Level 3 兒童英語考試- 級別三	HK\$940		
4184	Breakthrough	Young Learners Level 4 兒童英語考試- 級別四	HK\$1,020		
<b>Pearson English International Certificate 培生英語國際證書</b>					
4060	Foundation	Level A1 A1 級別	HK\$1,160		
4061	Elementary	Level 1 級別一	HK\$1,315		
4062	Intermediate	Level 2 級別二	HK\$1,525		
4063	Upper Intermediate	Level 3 級別三	HK\$2,075		
4064	Advanced	Level 4 級別四	HK\$2,210		
4065	Proficient	Level 5 級別五	HK\$2,305		

\* The speaking test date is subject to the final candidature, availability of the examination venue and oral examiners. **Candidates must reserve the examination date listed above for taking the speaking test before they submit the registration, no rescheduling of the speaking test will be arranged under any circumstance.** The exact test date, time and venue for the speaking test will be printed on the admission form. Please note that no rescheduling of the speaking test will be arranged.

口試日期取決於最終的考生人數、考場的可用性及口試考官可參與口試的時間而定。考生於遞交報名時必須預留上述考試日期以參加口試，在任何情況下口試均不設補考之安排。確實的口試日期、時間和地點將會在准考證上列明。

# Candidates will be informed of the examination date, time and venue in the admission form. The examination schedule cannot be changed and candidates must make themselves available for the examination on the dates specified above. Assignment of examination venues is based on the candidature of the examination levels, availability of the examination venues. Candidates may be assigned to take the examinations at the examination centres located in Hong Kong Island / Kowloon / New Territories. Request for change of the examination venue due to personal reason will not be entertained.

考試日期、時間和地點以准考證為準。考試時間表不可更改，考生必須預留時間在上述日期出席筆試。試場編排會按照每個考試級別的報名人數及試場的可用性而定，考生可能會被分派到位於香港/九龍/新界的試場應考。考評局恕不受理因個人原因而提出轉換試場之要求。

^ Fees paid by a candidate who subsequently withdraws his / her entry, or is absent from the examination, or the examination is cancelled by the Examination Board in a later stage will NOT be refunded. Fees are NOT transferable to other examination centres, or from one examination to another / a later series or for other purposes. In addition, the HKEAA will not offer the service of "Transferred Candidate" under any circumstance.

所有費用一經繳交，不論考生其後退出申請、缺考或考試被主辦機構取消，概不退款。費用亦不可轉到其他考場、代付其他考試費用、轉到下一個考試季度及轉作其他用途。另外，考評局在任何情況下均不會提供有關「考生轉移」的相關服務。

Speaking Section of both Pearson English International Certificate – Young Learners and Pearson English International Certificate will be audio-recorded as per examination regulation.

根據考試規則，培生兒童英語國際證書考試及培生英語國際證書考試的口試部份將會被錄音。

### 4. Admission Form, Result and Certification 准考證、成績及證書發放

The Admission Forms stating the exact examination date, time and venue will be sent to school candidates through their schools or private candidates by post in early June 2024. **Candidates should contact the HKEAA by phone (3628 8787) or by email (ic@hkeaa.edu.hk) if they do not receive their admission forms 1 week before the examination commences.** Examination results statement and certificate will be sent to school candidates through their schools or private candidates by post at the address provided in about 3 months after the examinations are concluded. Candidates who have not received their examination results statements and certificates should contact the HKEAA to track the delivery status within 5 months after mail; otherwise, the examination results statements and certificates will be regarded as successfully received by the candidates. Examination results statements and certificates unclaimed for 5 months after mail will be returned to Pearson without further notice. After that, request for lost or unclaimed examination results statements and certificates will have to be made directly with Pearson by the candidates as applications for replacement examination results statements and certificates. Fees will be charged by Pearson. Candidates should inform the HKEAA in writing of their new address and contact telephone number if their address has been changed. The HKEAA will not be held responsible for any possible loss, delay or damage in mail causing the need of requesting for replacement examination results statements and certificates. The HKEAA cannot reproduce replacement examination results statements and certificates in any form.

准考證將列明考試日期、時間和考場地點，並會於6月初透過所屬學校發放給「學校考生」或郵寄予「自修生」。考生倘於考試前一個星期仍未收到准考證，請立即致電(3628 8787)或透過電郵(ic@hkeaa.edu.hk)向考評局查詢。成績相關文件如成績單或證書則於考試完成後約3個月，透過所屬學校發放給「學校考生」或根據報名表上提供的地址郵寄給「自修生」。考生如沒有收到成績單或證書，必須於寄出後5個月內向考評局查詢，否則所有成績單及證書會被視作考生成功收取。無人領取的成績單或證書於寄出日期起計5個月後會被寄回英國培生，考評局將不會另行通知。考生擬之後要求補發有關成績單或證書，其申請將作補領成績單或證書論。有關申請須向英國培生直接提出，並須依照規定繳付補發成績單或證書費用。若考生需更改郵寄地址，必須以書面通知考評局其更新後的聯絡地址和電話號碼。任何因郵遞延誤、損毀或遺失，而導致考生需申請補發有關成績單或證書，考評局恕不負責。考評局不能以任何形式複製成績單或證書。

According to Pearson's guideline, the certificate and candidate performance report will only be issued to the candidates for who attend both Writing (Paper 1) and Speaking (Paper 2) Sections and get a passing grade.

根據考試主辦機構的指引，證書及考生表現報告只會發予筆試(卷一)及口試(卷二)兩個部份都有出席，並獲得及格成績之考生。